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E-post: gjovik-lillehammer@retrieverklubben.no 

 

Norsk Retrieverklubb       
Avdeling Gjøvik/Lillehammer         Aktivt hundeliv 
             
 
 

Styremøte 04.05.2020 på Teams 
 
 

Til stede: Erik, Hege, May Britt, Malin, Arne og Marianne 
Forfall: Kevin 
 
 
10/20 Saksliste: godkjenning, v/Erik 
 

• Godkjent. 
 
 
 
11/20 Gjennomgang av møtereferat fra møte 1 2020 v/Marianne  
 

• Godkjent. 
 
 
 

12/20 Årsmøte, utsette eller avlyse? v/Erik  
 

• Styremøtet har enstemmig vedtatt å avlyse årsmøtet. Det er styremøtevedtak 
på at alle styremedlemmer fortsetter til neste årsmøte.  
 

 
 
13/20 WT-pinsen 2020 
 

• Dette ble avlyst grunnet Corona. Arrangeres neste år på Øverby, ved Gjøvik.  
 
 
 
14/20 Støtte til NKK i en økonomisk krise v/Erik  
 

• Hovedstyret ønsket å vite hva vi avdelingene vil, lån eller donasjon. 
NKK ønsker at vi gir lån.  

 
Hovedstyret har bedt inn avdelingene til å være med i en vurdering av støtte 
samt størrelse på denne for å hjelpe NKK ut av krisen. Erik deltok fra 
avdelingen på et telefonmøte torsdag 30.04 etter en teams konferanse med 
avd.styret kvelden før. 
Etter dette møtet ønsker hovedstyret en tilbakemelding fra alle 
avdelingsstyrene når det gjelder følgende: 
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• Løsning 1: NRK avdelinger stiller donasjon til NRK sentralt tilsvarende kroner 
75,- pr. medlem. Dette utgjør kroner 412.500,- 

 
• Løsning 1.1: Som for løsning 1, men Lånegarantier fremsettes av NRK 

sentralt, men inngås mellom NKK og de ulike avdelinger selvstendig 
 

• Løsning 2: NRK avdelinger stiller lånegaranti/donasjon etter vedtak fattet i 
sine styrer. Totalt omkring 700.000,- 

 
Avdelingsstyret foreslår å låne ut et beløp på kr. 75,- pr medlem lokalt, 
gjeldene for alle avdelinger samt at hovedklubben bevilger et like stort beløp 
pr. hovedmedlem. 

 
 
15/20 Momskompensasjon 2019  
 

• Søknad må sendes inn til NKK innen 1.6.2020 med signert årsregnskap fra 
hele styret samt protokollført beslutning om avlyst eller utsatt årsmøte 2020. 
Vi møtes, evt sender i posten, og ordner dette.  

 
  
  
16/20 Øverby som fast tilholdssted, møte med Gjøvik HK  

 
• Vi har en enestående mulighet til å anskaffe oss eget klubbhus med 

           treningsområder. Diskusjon om pris for GHK sin hytte og annet teknisk utstyr  
           som følger med. 

Erik har avtalt et Teams-møte med noen representanter for GHK ang dette, 
for blant annet å diskutere pris. May Britt og Hege blir også med på møtet.  

        
           Vi må evt ha en dugnad for å sette stedet i stand om vi kjøper det.  
 
 
 
17/20 Faste saker 
 

• Jaktkomiteen. 
 

- BK-prøva som skulle vært i vår må avlyses. 
 

- Jaktkurset med Heidi Kvan, BK, ble fulltegnet og det ble utvidet til 9 plasser.  
 

- Jakt-treninger. Vi satser på å komme i gang med treninger etter BK-kurset.  
 

- ID skanner. Vi må/bør ha en ID-skanner både ifm utstilling og jaktprøver for å 
kontrollere at det er riktig hund i forhold til papirene. Hege sjekker litt rundt ang 
pris på dette. 
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• Utstilling 2020 

 
Det er usikkert om det blir utstilling. Vi har booket utenlandske dommere, og de 
blir ikke aktuelle. Vi må avvente hva anbefalingene fra NKK blir, og venter til litt ut 
i juni før vi bestemmer oss.  

 
 

•  Kurs 
 

Vi prøver å få til et nytt smellerkurs med Turid Hovland i Saksumdal. Både 
nybegynner-kurs og et videregående. Turid har sagt ja til å holde kurs for oss, 
men har ikke anledning før i juni. 

 
 

• Valpekurs 

 
Vi prøver å få til et valpekurs på Gjøvik nå i vår. Det har vært etterspørsel. Hege 
spør Stian Stende på Skaugum om å holde kurs. 

 
 

• Økonomi 
 

Vi har fått en sum fra Norsk Tipping, grasrotandel. 
 
 
 

• Miljøtreninger 
 

Vi avventer litt og ser om det blir noe av kjøpet av Øverby før vi planlegger noe 
mer.  

 
 
 
 
18/20 Årsplan 2020 
 

• Dette avventes til neste møte.  

 

 
 
Det er 132 medlemmer pr dato. 
 
 
 
 
Referent 
Marianne Wottestad 


